

# Nanorama BEST-møde

Referent

30. oktober 2015

## Indhold

0.1	Tilstedeværende . . . . .	1
<b>1</b>	<b>Generelt</b>	<b>1</b>
1.1	Nyt bestyrelsesmedlem og arbejdsopgaver . . . . .	1
1.2	Bestyrelsesfortegnelse . . . . .	2
1.3	Forslag fredagsbar: wii dance!! . . . . .	2
1.4	Nanobar facebookside . . . . .	2
1.5	TA har lavet countdown . . . . .	3
1.6	Timini . . . . .	3
1.7	Julehilsen . . . . .	3
1.8	T-shirt . . . . .	3
1.9	Billeder til hjemmesiden . . . . .	3
<b>2</b>	<b>Kalender</b>	<b>4</b>
2.1	NanoRusDag . . . . .	4
2.2	J-dag . . . . .	4
2.3	Nanoramas julefrokost . . . . .	4
2.4	Jule-klip . . . . .	5
2.5	Hvad kan man blive?-foredrag . . . . .	5
2.6	Tour de fredagsbar . . . . .	5
2.7	Fremtidige møder . . . . .	5
<b>3</b>	<b>To-Do</b>	<b>5</b>

### 0.1 Tilstedeværende

Rim, Mads, Jakob, Camilla, Emma, Maia, Ida, Asger og Jonas.

### 1 Generelt

#### 1.1 Nyt bestyrelsesmedlem og arbejdsopgaver

Vi må desværre sige farvel til Rim, men dermed... Velkommen til Camilla!

Camilla vil gerne tage posten som Dungeon Master, så det bliver en nem omstilling. Vi skal dog stadig snakke om arbejdsopgaverne i den post. Det er 2x bestilling og optælling, der gør at posten bliver særligt stor. Evt. kunne bestilling af sprut overdrages til næstformanden. Emma vil alligevel som gammel DM være meget inde over i starten. Så kan det måske vurderes henad vejen. Noget kan også lægges over på fredagsbarsansvarlig.

Camilla har umiddelbart ikke noget imod optællingsdelen, og at det er en lidt større post. På sigt er det dog stadig en god ide, at opgaven bliver lidt mindre i omfang. Især for kommende bestyrelser. Så der ikke er en post, som er meget tungere end andre, som ingen vil have.

Det letteste er nu, at Emma og Camilla kaster sig ud i det. Sidenhen kan de passe til, som det giver mening. De starter op sammen og vurderer løbende. Evt. evaluering til næste GF.

Camilla skal skrive til TA og bede om at blive oprettet i dropbox, kalender, mail, Rizzoma osv. Han kan så også give en intro. Og hun skal have nøgler fra Rim.

## 1.2 Bestyrelsesfortegnelse

Jonas har kigget på papirarbejdet, men har ikke noget klar endnu. Han skulle først vide, hvem der tog hvilke poster. Det er ikke sket i de sidste bestyrelser, at nogen er trådt ud af bestyrelsen. Jonas undersøger nærmere. Der bliver nok mere papirarbejde end ellers. OBS, er der en tidsfaktor? Skal nogen papirer skrives under efter 4 uger? 6 uger?

Spørgsmål: Er Camilla kommet ind i sin funktion som suppleant, eller overtager hun Rims plads? Hun er på valg til foråret i begge tilfælde. I vedtægter står at hun overtager Rims plads i den tid, som Rim har tilbage.

Billed ID skal sendes til Jonas. Pas eller kørekort.

## 1.3 Forslag fredagsbar: wii dance!!

Eventansvarlig bringer forslaget om en fredagsbar med wii dance videre fra en studerende. Vi synes det er en god ide som en fredagsbar. Det vil nok være for meget med en hel wii-fest. Måske med konkurrence/præmie? Der er tilslutning fra best!

## 1.4 Nanobar facebookside

Mads påpeger, at Nanobar-siden skal ajourføres og holdes i live. De sidste 2 uger er spørgsmål til barens åbningstider blevet skrevet på Nanoramas side. Det vil vi helst ikke have. Nanorama skal ikke være synonym med Nanobar. Vi kan nok ikke flytte Nanobar snak helt over til sin egen side, men vi kan forsøge og selv lede an som et godt eksempel.

Så en lille reminder til fredagsbarsansvarlig om at checke op på nanobarsiden og henvise folk her til. Hold den gerne i live med flere billeder. Vis også

tilbud og åbningstider. I eksamensperioden skal de Ph.D. studerende måske gøres opmærksom på, at der mangler ikke-eksamensramte til at holde bar.

### 1.5 TA har lavet countdown

Den er mega fed!!! Der skal linkes til den på facebook: både på Nanoramas side og eventet for J-dag. Den skal på væggen til næste fredagsbar.

Hurra for TA!!!

### 1.6 Timini

Husk vi skal til møde med Timini på mandag. d 2. november ang. det forestående besøg fra Norge. Referent kan ikke være der, så Emma må tage referat.

Timini vil gerne at bestyrelsen præsenteres for nordmændene. Det kan blive mandag d. 9/11 fra kl 12.30-13.

Aktiviteter:

- Ph.D. foredrag: Nanorama giver sodavand. Det er åbent for alle nano'er. Det foreslåes, at et best-medlem er vært og præsenterer Ph.D.erne således, at fremtidige foredrag også er forbundet med Nanorama. Der skal laves en begivenhed.
- Steno-museet: Mathias viser rundt på Steno-museet om søndagen. Alle bliver inviteret til det. Der skal laves en begivenhed.
- Mandag d. 9/11 er der sammenskudsgilde. Alle nano'er inviterede. Timini får lov at præsentere sig selv. De vil gerne have hjælp af Nanorama til sjove ting: wii, brætspil... Der skal laves en begivenhed.
- Bowling: Skal det været et helt åbent arrangement for alle? Så vil det måske være nødvendigt, at alle skal give et tilskud. Eller er det blot for dem, der har været med "behind the scenes", så det bliver mere en afskedsfest. God ide eller ej? Tænk over det til mandag.

### 1.7 Julehilsen

Vi skal have lavet et julekort/julehilsen. Vi gjorde det sidste år, og det var en succes. Mads insisterer på, at vi gør det. Måske også en videojulehilsen. Enten kun til nano'er eller måske også til Timini, ligesom de har sendt videoer til os. Vi har ikke fået sendt så meget tilbage til dem.

Vi skal ihvertfald sende julekort til de andre foreninger og administrationen. PR må gerne begynde at tænke på det.

### 1.8 T-shirt

Camilla prøver T-shirt og vælger størrelse.

## 1.9 Billeder til hjemmesiden

Der tages portrætbilleder til hjemmesiden og evt. også til plakaten. Nyt fællesbillede må vente til, at vi alle er til stede.

Vi må gerne blive bedre til at tage billeder. Især fra fredagsbaren, hvilket kan bruges som reklame. Nanobarens side er lavet til, at man bare kan lægge billeder op.

## 2 Kalender

### 2.1 NanoRusDag

Mads er færdig med powerpoint og sender det til Emma til korrektur. Han mangler talen.

Rim sender en reminder til Ph.D.'er. Emma henter kage til dem.

Kage og kaffe skal hente i matkant kl 14.15.

Mads skal skrive reminder til Henrik om LaTeX foredrag!

Der bliver i alt 5 workshops. MFSR har ikke svaret. Der er ca. 35 deltager på FB eventet. Dvs. 5 grupper á 7 studerende.

Emma har fået booket 2 lokaler mere, som er skrevet på Rizzoma. Der er kommet en mere booking i foyeren, men der burde stadig være plads. Plan B er at lave DNAquiries i et TØ-lokale.

Til DNAquiries - hvis nogle har finmaskede sier, må de gerne tage dem med. Asger laver en test drink i eftermiddag og handler ind derefter.

### 2.2 J-dag

Det er jo snart! Da tutorerne (inkl. formand) er til tutorfest, vil Emma stå for den overordnede oprydning bagefter. Timini-udvalget overtager sådan lidt festen. Emma laver barplan.

Der plejer at være pænt Tuborg/Carlsberg julepynt. Det skal nok snart bestilles hjem. En skal kigge efter i kasserne og se hvor meget, der er. Der står ihvertfald én kasse med pynt i kælderen.

### 2.3 Nanoramas julefrokost

Mads har lige skrevet til Kantine-Jørgen, om vi bare kan få samme menu som sidste år, og venter på svar. Emma synes at huske, at der var for lidt risalamande sidste år.

Tidsplanen fra sidste år regner vi med at følge. Se i evalueringen.

Vi holder fast i de fine billetter som sidste år. I indgangen til foyeren sættes et højt sort bord på tværs, hvor 2 best-medlemmer kan tage imod billetter og sige hej til alle.

Vi vil gerne have plastikserving til desserten. Så går det hurtigere, plus det er mindre varmt i bar og køkken, når opvaskeren ikke skal køre.

Last Christmas sangen (eller lignende) skal synges på et tidspunkt. Mads kigger på en ny sang og nye tekster/opgaver (fx. alle der hedder Halvor => alle der savner Halvor).

Billet- og vaffelsalg i ugen forinden. Evt. også merchandise. Eventansvarlig laver på Rizzoma en vagtplan til billetsalg. Nogle skal sørge for indkøb og for at lave dej. Helst ikke de samme, som også har vagt.

PR skal meget snart lave et event på facebook! Næstformand skal læse evaluering fra sidste år.

## 2.4 Jule-klip

Det er søndag d. 29/11. Rebecca og Anette vil gerne sponsorere æbleskiver, gløgg plus diverse. Det er en begivenhed for hele iNANO. Det skal sendes ud på facebook, men også pr. mail til hele administrationen. Juletræet skal gerne være sat op.

Mads står for playlist. Wii'en skal op. Den er børnene også glad for.

Ida: "Hvis man gerne vil have de pæne julestjernertrimler, så skal man købe dem allerede nu." Derfor står Ida for indkøb nu, inden der bliver udsolgt! Husk at checke i rummet, hvor meget vi allerede har.

## 2.5 Hvad kan man blive?-foredrag

Work in progress. Eventansvarlig har sendt mails ud og venter på svar.

## 2.6 Tour de fredagsbar

Den 4. december er den dag, der giver mest mening. Eventansvarlig vil gerne stå for det. Der skal laves en begivenhed.

## 2.7 Fremtidige møder

Næste møde bliver onsdag d. 4/11 fra kl 8.15-10.

## 3 To-Do

### Rim

- Overdrage nøgler til Camilla

### Camilla

- Skriv til Henrik og bliv oprettet i mail, dropbox, Rizzoma etc.

### Jonas Palle

- Klargør bestyrelsesfortegnelse
- Indhent billed ID fra nye medlemmer

### **Ida**

- Link til countdown på facebook (Nanorama og J-dags event). Spørg TA.
- Begivenhed for Ph.D. foredrag under Timini besøg
- Begivenhed for Steno rundvisning under Timini besøg
- Begivenhed for sammenskudsgilde under Timini besøg
- Begynd at overveje julehilsen fra Nanorama
- Kig på pynt til J-dag
- Begivenhed for Nanoramas julefrokost
- Begivenhed for juleklip
- Indkøb af de pæne julestrimler (tjek, hvad der allerede er i rummet)
- Begivenhed til Tour de fredagsbar d. 4/12

### **Henrik**

- Opret og giv Camilla intro til mail, dropbox, Rizzoma etc.

### **Emma**

- Lav barplan til J-dag
- Læs evaluering af julefrokost

### **Jakob**

- Førstehjælp til Nanobarsiden
- Klargør countdown til fredagsbaren

### **Asger**

- Lav en skabelon til vagtplan for billet/vaffelsalg på Rizzoma
- Planlæg Tour de fredagsbar d. 4/12

### **Mads**

- Skriv en reminder til Henrik om LaTeX foredrag
- Kig på sang til julefrokost
- Playlist til juleklip

### **Maia**

-